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1. Nyt fra elevrådet/elever 
Sidste elevrådsmøde blev aflyst, derfor ingen punkter derfra. Vedr. boden, så 
ønsker elevrådet at indholdet der sælges bliver sundere.  
 

2. Nærværsprincip. 
Hvordan udmøntes det i praksis? BH, PR. 
I udskolingen og på mellemtrinnet vil vi fra næste skoleår vægte fællesskabet højt. 
Det får den betydning at mobiltelefonerne vil blive lagt væk, og kun taget frem, når 
det har et pædagogisk formål. Dette kommer også til at gælde for frikvartererne. 
Bestyrelsen bakker fuldt op om beslutningen.  
 

3. Orientering om udskydelse af ibrugtagning af den nye skole og 
budgetoverskridelsen. PR. 
Der er mangel på betonelementer i Danmark, dette udløser en udskydelse på 
indflytningsdatoen på ekstra 9 måneder. Der er fremsat et ønske om yderligere 42 
millioner for at få projektet med sammenlægning af de to skoler til at lykkes.  
 
Bestyrelsen har et ønske om, at skolen kommer i nye bygninger, der er 
tidssvarende og fremtidssikret i forhold til elevtallet. Derudover er bestyrelsen også 
af den opfattelse, at viser det sig, at der er en mere oplagt placering for Overlund 
Skole end den beslutning, der pt. er valgt, så vil bestyrelsen se på det med positive 
øjne.  
Bestyrelsen vil gerne gå med i en drøftelsen om den fremtidige beslutning. Her er 
det vigtigt at tilføje, at vi forsat ønsker et samarbejde med Rosenvængets Skole.  
Bestyrelsen vil understrege, at der er tale om, at Overlund Skole skal i tidssvarende 
lokaler og derfor er det ikke en mulighed at flytteplanerne igen bliver udskudt endnu 
en gang.  
Formanden for skolebestyrelsen retter henvendelse til børne og unge udvalget, 
samt forvaltningen.  
 

4. Høring vedrørende centralisering af administrationen på skolerne. (Bilag) 
https://kommune.viborg.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/Dagsordner-og-
referater-fra-byraad-udvalg-raad-naevn/Boerne-og-
Ungdomsudvalget/2017/5/30052017201705301200#5 

https://kommune.viborg.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/Dagsordner-og-referater-fra-byraad-udvalg-raad-naevn/Boerne-og-Ungdomsudvalget/2017/5/30052017201705301200#5
https://kommune.viborg.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/Dagsordner-og-referater-fra-byraad-udvalg-raad-naevn/Boerne-og-Ungdomsudvalget/2017/5/30052017201705301200#5
https://kommune.viborg.dk/Politik/Dagsordener-og-referater/Dagsordner-og-referater-fra-byraad-udvalg-raad-naevn/Boerne-og-Ungdomsudvalget/2017/5/30052017201705301200#5
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Peter orienterede om den kommende proces om en evt. besparelse af 
administrationen på skoleområdet. Bestyrelsen bakker op om, at vi ønsker at 
bevare den administration vi har i dag.   
 

5. Ideer til fokuspunkter næste skoleår og status på igangværende. PR, BH, AJ. 

Berit Haarup orienterede om de nuværende og kommende projekter:  

 Vi fortsætter med projektet ”sproglærer bygger bro på mellemtrinnet mellem 
Møllehøj Skole og Overlund Skole”. For næste skoleår, har vi fokus på, hvad 
er målet i sprogfagene for 9. Klasse og hvordan arbejder de i udskolingen for 
at nå målene.   

 Et andet punkt vi har søsat er feedback i undervisningen. Hvor det er dansk- 
og matematikvejlederne, der vejledere lærerne i, feedback og om, hvordan vi 
bliver klogere på, hvad eleverne får med sig af refleksion.  

 Overlund Skoles værdier: Fællesskab, professionalisme og tillid. Vi er gået i 
gang med at værdierne bliver pejlemærker for personalet i første omgang, og 
det giver os mulighed for at komme med flere perspektiver, når vi træffer 
beslutninger. Der bliver lavet en plakat, som både rummer skolens værdier 
og Viborg kommunes læringsgrundlag. I første omgang skal den hænge i 
personalestuen og i forberedelseslokalerne.  

 Samarbejde med Houlkær omkring valgfag fortsætter til også i næste skoleår. 
Vi er rigtig glade for samarbejdet både med Houlkær, Mercantec, VG og VK. 
En lille praktisk ændring er at transporttiden til valgfaget bliver forkortet til 15 
minutter, da erfaringen viser at det er tilstrækkeligt.  

Bestyrelsen er gået i gang med en proces omkring, hvilke indsatsområder de 
ønsker for næste skoleår. Processen fortsætter på næste bestyrelsesmøde.  
 

6. Folder vedrørende organisering af skolebestyrelsens arbejde, herunder.  
Hvornår og hvordan kommunikeres den ud, skolestart? Ved forældremøder i august 
sammen med bestyrelsens værdier, fællesskab-faglighed-så dygtige som muligt 
etc.  
Skolebestyrelsen ønsker at præsentere deres organisering på hvert forældremøde 
til august – september. Derudover gør vi det synligt på skolen, hvem der sidder i 
bestyrelsen. En mulighed er at på kontorgangen, hvor der er en tavle med hele 
personalegruppen.  
 

7. Skolebod. PR. 
Peter orienterede om, at vi på skolen efter ferien starter op med et andet tilbud. Der 
vil blive informeret yderligere om det nye bud, når der er flere detaljer på plads.  
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8. Nyt fra skolen. 

Vi havde en fantastisk sidste skoledag for 9. Klasserne. Vores afgangsprøver er 
også godt i gang. Mellemtrinnet har haft en skøn tværsuge, hvor eleverne var 
fordelt på tværs af årgangene.  
Mange af klasserne deltager til aktiviteter på Snapsetinget.  
 

9. Meddelelser. 
Dimission den 20.06. kl. 17.00 i Overlund Hallen 
Forslag til et nyt valgfag: Medie og journalistik et evt. nyt valgfag, som skal lægges 
ud på FB.   
 
 

10. Evt 
Formanden takkede for et godt skoleår. Dette var Mettes sidste 
skolebestyrelsesmøde. Vi takker hende for tro tjeneste.  

 

  

  
  

 

 

 

    

 


